
Or.0012.3.6.2024

Protokół Nr 5/24 

z posiedzenia 
Komisji Opieki Społecznej, Kultury, Oświaty i Ochrony Środowiska

z dnia 17 grudnia 2024 roku

Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godzinie 7:30 w pokoju nr 36 Urzędu Gminy
Hajnówka. Lista obecności Radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi
załącznik Nr 1 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, i
stanowili  ilość,  przy  której  Komisja  może  obradować  i  podejmować  decyzje.  10
minut  spóźnił  się  Radny  Mikołaj  Golonko.  Ponadto  w  posiedzeniu  brali  udział:
Skarbnik Gminy – Marzena Kublik, Zastępca Wójta - Andrzej Golonko,  Kierownik
Referatu  Organizacyjnego  Magdalena  Kowalska  oraz  Radna  Alina  Jarosz-
Szereszewiec.  Przewodniczący  otworzył  posiedzenie  komisji,  przywitał  przybyłych
oraz  przedstawił  porządek  obrad  (Załącznik  Nr  2  do  protokołu) w  następującym
brzmieniu:

 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Opiniowanie projektów uchwał:
3.1. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok;
3.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na 

lata 2024-2029; 
3.3. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka 

na lata 2025-2029;
3.4. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2025 rok;
3.5. w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka 

oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2025 rok;
3.6. w sprawie ustanowienia stypendium Wójta Gminy Hajnówka oraz przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendium;  
3.7. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o
określonej pojemności;

3.8. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Do punktu 2-go. Przedstawienie porządku obrad. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad realizowany był w następującej kolejności:
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Do punktu 3-go.       Opiniowanie projektów uchwał.  
 

3.6.       w sprawie ustanowienia stypendium Wójta Gminy Hajnówka oraz  
przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium;   

Radny Jarosław Kot jako osoba odpowiedzialna za przedstawienie projektu
uchwały  Komisjom  i  na  sesji  odczytał  treść  złożonego  wniosku,  uzasadnienie  i
projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrali wszyscy zebrani.
Poruszono  tematy  wysokości  kwoty  stypendium,  potrzeby  wynagradzania  za
szczególne osiągnięcia.   

Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,
który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 3 do protokołu)

Radni zwrócili się z prośbą do Radnego Jarosława Kota o rozmowę na temat
odbioru  i  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  na  terenie  Gminy  Hajnówka.
Radny J. Kot wypowiedział się w powyższym temacie. Radni również zabrali głos i
wyrazili swoje zdanie. 

3.7.       w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  
odpadami komunalnymi oraz stawki  tej opłaty i  ustalenia stawki  opłaty za
pojemnik o określonej pojemności

Zastępca  Wójta  -  Andrzej  Golonko  przedstawił  uzasadnienie  wraz  z
kalkulacją  nowej  stawki  dotyczące  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i
ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrali wszyscy zebrani.
Poruszono  tematy  związane  ze  złożonymi  ofertami  na  odbiór  i  gospodarowanie
odpadów  komunalnych,  potrzebą  kontroli  stopnia  segregacji  przez  mieszkańców,
proponowanymi  wysokościami  stawek  za  odbiór  odpadów.  Wójt  Andrzej  Golonko
przedstawił  wysokości  stawek  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  w
Gminach  ościennych.  Radni  stwierdzili,  że  w  Gminie  Hajnówka  proponowana
stawka za odbiór odpadów jest jedną z niższych w Powiecie. 

Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,
który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 4 do protokołu)

3.8.       w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  
komunalnymi  z  dochodów własnych niepochodzących z  pobranej  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Zastępca Wójta - Andrzej Golonko przedstawił uzasadnienie wraz z projektem
uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami
komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.  Wobec  nie  podjęcia  dyskusji
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały, który został
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 5 do protokołu)

Radna Iwona Romaniuk poruszyła temat przystanku w Olchowej Kładce dla
dzieci dojeżdżających do Szkoły Podstawowej w Dubinach. 

Radna G. Sacharczuk poruszyła temat transmisji Rady Gminy przez Telewizję
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Kablową.  Zaproponowała  zmianę  sposobu  transmisji  celem  poczynienia
oszczędności w budżecie Gminy.   

3.1.       w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok  
Skarbnik  Gminy Marzena  Kublik  przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie

zmian  w  budżecie  gminy  na  2024  rok.  Pani  Skarbnik  omówiła  główne  zmiany
wprowadzone  do  budżetu.  Objaśnienia  dokonanych  zmian  zawarte  zostały  w
załączniku  Nr  6  do  projektu  uchwały.  Pani  Skarbnik  dodała,  iż  wprowadzone
zmiany spowodują ostatecznie zmniejszenie deficytu gminy a budżet za 2024 roku
zamknie się nadwyżką.    

Przewodniczący otworzył dyskusję. W krótkiej dyskusji głos zabrali wszyscy
zebrani członkowie Komisji.    

Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).

(Załącznik Nr 6 do protokołu)

3.2.       w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  
Hajnówka na lata 2024-2029. 

Skarbnik  Gminy  Marzena  Kublik  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na
lata 2024-2029.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,

który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   
(Załącznik Nr 7 do protokołu)

3.3.  w  sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Hajnówka na lata 2025-2029

Skarbnik  Gminy  Marzena  Kublik  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka
na lata 2025-2029. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 
Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,

który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   
(Załącznik Nr 8 do protokołu)

3.4. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2025 rok
Skarbnik  Gminy  Marzena  Kublik  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2025 rok. 
Przewodniczący otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrali wszyscy zebrani.

Poruszono  między  innymi  tematy  związane  z  wypłatą  diet  sołtysom,  kosztami
związanymi z transmisją posiedzeń Rady Gminy.   

Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,
który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 9 do protokołu)

3.5.       w   sprawie   przyjęcia  planu  pracy  komisji  stałych  Rady  Gminy
Hajnówka oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2025 rok 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy  Taisa Własiuk przedstawiła uzasadnienie
do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy
Hajnówka oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2025 rok. 
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Wobec  nie  podjęcia  dyskusji  Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie
przedstawiony projekt uchwały, który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany
(5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 10 do protokołu)

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.  Podjęto  temat  wspólnych  posiedzeń
Komisji Rady Gminy Hajnówka.  Do spotkania ponownie dołączyła Pani Skarbnik.
Przedłożyła wysokość poniesionych kosztów za transmisję posiedzeń Rady Gminy
Hajnówka w 2023 oraz w 2024 roku. 

Do punktu 6-go. Sprawy różne.
Spraw różnych nie poruszono. 

Do punktu 7-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji.
Wobec  wyczerpania  porządku  dziennego  obrad  i  braku  innych  spraw

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.

Protokolant:

Taisa Własiuk

Przewodniczący Komisji

    Hubert Łukasiewicz

 

4


